

HAMON INFORMATION

Information Réglementée – Regulated Information

26 September 2008, 18:00

Notification des participations importantes - Notification of major shareholdings

Conformément à la loi du 2 mai 2007 relative à la publicité des participations importantes, Hamon informe le marché qu'elle a reçu ce 26 septembre 2008 l'information suivante:

According to the law of 2 May 2007 regarding the notification of the major shareholdings, Hamon informs the market that it received on September 26th, 2008 the following information:

Notification par <i>Notification by</i>	FORTIS INVESTMENT MANAGEMENT S.A. Avenue de l'Astronomie 14 – B1210 Bruxelles (Belgique/Belgium)
Date du dépassement du seuil <i>Date on which the threshold is crossed</i>	22 September 2008
Seuil franchi <i>Threshold crossed</i>	2%
Dénominateur <i>Denominator</i>	7.191.472
Droits de vote <i>Voting rights</i>	175.106
Droits de vote (%) <i>Voting rights (%)</i>	2,43%

L'information a été publiée ce jour sur le site internet d'Hamon.

This information is available on the website of Hamon as from today. www.Hamon.com

Profile Hamon & Cie (International) S.A.

ISIN Code : BE0003700144

Le Groupe Hamon est un acteur mondial dans le domaine de l'engineering et du contracting (ingénierie, construction et gestion de projets). Ses activités comprennent la conception, la fabrication de composants clés, l'installation et l'entretien de systèmes de refroidissement, d'échangeurs de chaleur process, de systèmes de dépollution de l'air, ainsi que de cheminées, destinés aux secteurs de la production d'électricité, du pétrole et du gaz et à certains autres secteurs industriels lourds tels que métallurgie, verrerie, chimie.

The Hamon Group is a world player in engineering & contracting (design, installation and project management). Its activities include the design, the manufacturing of critical components, the installation and the after-sale services of cooling systems, process heat exchangers, air pollution control (APC) systems, and chimneys, used in power generation, oil & gas and other heavy industries like metallurgy, glass, chemicals.

For more information, contact Hamon & Cie :
Phone : +32.10.39.04.22 or +32.10.39.04.05
corporate@hamon.com www.hamon.com
Rue Emile Francqui 2, B-1435 Mont-St-Guibert, Belgium

